
2017 黑池舞蹈节（中国）报名系统使用说明 

2017Blackpool Dance Festival (China) Online Entry Instructions 

 

（请您在支付之前下载页面附件里的大赛章程等文件并仔细阅读） 
Please download the Syllabus of 2017 Blackpool Dance Festival in the attachment and read it 

carefully before entering the competition. 
 

一：友付的报名链接为：https://yoopay.cn/event/29216767 或扫描二维码登录 

1. Visit the online entry website: https://yoopay.cn/event/29216767 or scan the QR code 

below.   

 

 

二：友付提供中英文双语界面，请在右上角选择语言种类 

2. Choose your language in the upper right corner.  

 
 

三．请在友付界面的下方找到比赛日程安排，确认所报组别的比赛时间。 

3. Scroll down the webpage for competition schedule. 

https://yoopay.cn/event/29216767
https://yoopay.cn/event/29216767


 
 

四：找到所要报名的赛程，白色框中数量 1 代表单人，2 代表一对选手，6 代表集体舞一组

6 名选手， 如果是团体报名，请下载附件中的 “团队报名表格”，比赛费用请通过表格上的

账户信息银行转账到我公司。 关于兼报组别限制与比赛规则等信息，请参照附件中的“2017

黑池舞蹈节（中国）世界公开赛信息汇总”  

4. Select the category you wish to enter. Quantity in the white box indicates the number of 

the competitor entered. Please download the group entry form in the attachment for 

group entry. The group entry fee must be remitted to the bank account listed in the entry 

form. For more information on entering multiple events or rules please download the 

Syllabus of 2017 Blackpool Dance Festival in the attachment. 

 

 

五：确认后点击报名，如需发票，请点击“我需要发票”， 



5. Click “register” once information above is confirmed. Click “I need invoice” for an invoice. 

 
 

 

六：请在 45 分钟内填写所需信息，如果想重新选择比赛项目，请点击右上角蓝色字 

6. Please complete the required information within 45 minutes. Click “Change quantity” for 

changing the entry information. 



 

 

七：请务必仔细阅读附件中的文件，并在“同意以上条款”项打钩，填写好所有信息后请选择

付款方式并付款。 

7. Please read the Terms and Conditions before making the payment.  



 

 

八：支持银联，支付宝，微信，visa，paypal 等付款方式 

8. Select the payment method. 

 

九：报名成功后，友付会自动发送确认邮件给报名者，其中包括比赛相关信息，如下： 

9. A confirmation email will be sent to you automatically once the registration succeeds. 



 

 十： 届时请凭个人身份证或护照到比赛现场进行签到并领取背号； 如果是团体报名请领

队携带有效“团体报名表”与银行交费凭证及每名选手的身份证或护照到比赛现场进行签到

并领取背号。如果选手未能及时提交证件给领队，请选手本人携带证件到现场签到并领取

背号。 

10. Please present your valid identification card/passport onsite during registration. For group 

entry, a valid group entry form along with the remittance receipt and individual 

competitor’s ID/passport should be presented by the team leader when registering onsite. 

Anyone who fails to submit the material to the team leader must collect his/her own 

number onsite by presenting his/her ID/passport. 

 

如在支付的过程中遇到任何问题请致电  021- 50540036（工作时间：周一到周五 

10:00—18:30）或发邮件至 info@blackpooldancefestival.com.cn 

For registration inquiry, please call 021-50540036 (Working hours: Monday-Friday 10:00-18:30) 

or email to info@blackpooldancefestival.com.cn 

 

 


